

ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตระสะ คณบดี พร้อมด้วยผู้บริหาร และบุคลากร เข้าร่วมพิธีสวดพระ
พุทธมนต์และทำบุญตักบาตรถวายเป็นพระราชกุศลแด่ สมเด็จพระนางเจ้าสิริกิติ์ พระบรมราชินีนาถ พระ
บรมราชชนนีพันปีหลวง เนื่องในโอกาสวันแม่แห่งชาติ ประจำปี 2569 ณ บริเวณอาคารสำนักงาน
อธิการบดี ชั้น 1 มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา วันที่ 11 สิงหาคม 2569

การจัดพิธีดังกล่าวจัดขึ้นเพื่อถวายเป็นพระราชกุศล และแสดงออกถึงความจงรักภักดีและสำนึกในพระ
มหากรุณาธิคุณ เนื่องในโอกาสวันแม่แห่งชาติ

On August 11, 2026, Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean of the Faculty of Engineering
and Industrial Technology, together with the Faculty's administrators and staff, participated in a
Buddhist chanting and alms-giving ceremony held as a royal merit-making offering in honor of Her
Majesty Queen Sirikit, The Queen Mother, on the occasion of National Mother's Day 2026.

The ceremony was held on the 1st floor of the Office of the President Building, Suan Sunandha
Rajabhat University. It was organized as an expression of loyalty, gratitude, and profound appreciation
for Her Majesty's gracious contributions, as well as to commemorate National Mother's Day.

2026年8月11日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院院长Chonmapat
Torasa 助理教授、博士，携同学院管理团队及教职员工，参加了诵经
祈福及布施积德仪式，以功德敬献于诗丽吉王太后，纪念2026年泰
国母亲节。

仪式于宣素南塔皇家大学校长办公室大楼一层举行。此次活动旨在
通过宗教仪式积累功德，以表达对王室的忠诚与敬意，并缅怀和感
念王太后陛下的崇高恩德，以纪念泰国母亲节。